
Petra
It’s the new Seven Wonders of the World and one of the mysterious ancient 
cities in Jordan’s desert. The city is famous named “Snake Road”. The place 
is also known as the “Rose City” due to the beautiful rose-red colour of the 
stone out  of which it is carved. 

佩特拉
约旦沙漠中的其中一座神秘古城，也是世界新七大奇观。佩特拉古城以其岩
壁建筑而闻名，并有着一条名为“蛇道”的狭窄峡谷通道。此地方也称之
为“玫瑰城”，因雕刻的岩石呈现着美丽的玫瑰红色。

8D6/5N

JORDAN
THE DEAD SEA: FLOATING AT 
THE WORLD'S LOWEST POINT

Amman | Mount Nebo | Madaba |  Petra | 
Wadi Rum | Aqaba | Dead Sea | Jerash

约旦
死海：漂浮在地球表面的最低点

安曼 | 尼波山 | 马达巴 | 佩特拉 | 瓦迪拉姆 | 阿卡巴 | 死海 | 杰拉什

Validity: NOV 2024 Onwards
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WEST ASIA 西亚

Throughout 
5 Stars Hotel 
全程5星级酒店



Dead SeaDead Sea

The gladdest moments in human life, 
me thinks, is a departure into unknown lands. 

- Sir Richard Burton

DAY 1 Depart at KLIA
(For 8D6N Itinerary, morning flight departure)
After arrive at Queen Alia International Airport, proceed to 
check-in hotel for rest.

DAY 2 Arrive Amman - 52km - Jerash -52km - 
Amman

Hotel Breakfast / Local Lunch / Local Dinner
(For 8D5N itinerary, midnight flight departure. Due to arrival in the afternoon, 
enjoy lunch on board and certain attractions will be moved to Day 7.)

Amman City Tour (I) 
Today, discover Amman's charm in a journey blending history 
and vibrancy. Visit the blue-domed King Abdullah I Mosque 
which completed in 1989 as a memorial by the late King Hussein. 
Then, immerse yourself in Rainbow Street's lively atmosphere. 

Jerash Roman Ruins 
The remarkably well-preserved Jerash is the best example of a 
Roman provincial city in Middle East.

DAY 3 Amman - 36km - Mont Nebo -10km 

Madaba -214km - Petra
Hotel Breakfast / Local Lunch / Hotel Dinner

Mont Nebo Tour
Start the day by heading to Mount Nebo, where according to the 
Hebrew Bible, Moses spent his final days and saw the Promised 
Land. The site offers a picturesque panoramic view over areas of 
the Dead Sea, Israel and the Palestinian Territories.

St George Church, Madaba
Take a ride to Madaba, the City of Mosaics to visit Saint George 
Church, where you will have a glimpse on the world’s oldest map 
of the holy land. 

T DAY 4 Petra - 107km - Wadi Rum
Hotel Breakfast / Buffet Lunch / Hotel Dinner

Petra Discovery
Today, explore the great legacy of ancient civilization (Include 
1-way Golf Cart Ride). As walking through its winding path, you 
will reach the open courtyard where Petra’s most impressive rock 
carved monument, El Khazneh(The Treasury) stands imposingly. 
The Treasury is crowned by a funerary urn, which represented a 
memorial for royalty.

Wadi Rum tour with Jeep
After lunch, the adventure continues to the spectacular scenic 
desert of Wadi Rum (Valley of the Moon). The jeep tour will take 
you to view Lawrence of Arabia historical sites, Jebel Khazali‘s 
ancient Nabatean inscription, have fun on the Red sand dunes 
and be amazed by the iconic “7 Pillars of Wisdom”, a mountainous 
rock formation that rise up few thousand feet from the desert land.

DAY 5 Wadi Rum - 64km - Aqaba -273km - 
Dead Sea

Hotel Breakfast / Chinese Lunch / Hotel Dinner
Enjoy lunch at the port city of Aqaba overlooks the Red Sea and 
spend some leisure to stroll along the pristine beach before depart 
to Dead Sea.

DAY 6 Dead Sea  
Hotel Breakfast / - / Seafood Dinner

Dead Sea Indulgence
Enjoy free & leisure day.

Spend the rest of the day to explore the nature’s living miracle 
in Dead Sea, a destination for healing since ancient times. 
The sea is extraordinary rich in health-enhancing minerals and 
so buoyant that you can’t sink into it. While taking a dip in the 
extremely salty sea water, don’t forget to cover yourself in 
mud, it’s fun! Thus, you may visit nearby shops for a wide range 
of product & cosmetic made from Dead Sea minerals muds.

DAY 7 Dead Sea - 60km - Amman/Depart 
for Home

Hotel Breakfast / Asian Lunch / - 
Amman City Tour (II)
Explore Amman's history by visiting Amman Citadel for its iconic 
Temple of Hercules and panoramic views. Also, visit the Jordan 
Archaeological Museum which tell the story of Jordanian 
civilization through displaying hundreds of historical collections.

DAY 8 Arrive home
Arrive home with great memories.

Remarks : This Itinerary is latest and correct when in the time of printing. The final day-
by-day schedule is subjected to flight schedule and local situation arrangements.

Mount Nebo, Mount Nebo, 
where Moses viewed the Holy Land where Moses viewed the Holy Land 



Petra
佩特拉

Wadi Rum
瓦迪拉姆

Aqaba
阿卡巴

Dead Sea
死海

Amman
安曼Wadi Rum Jeep Safari Wadi Rum Jeep Safari 

第1天 从吉隆坡国际机场出发  抵达安曼
(8天6晚 的行程是于早晨航班出发, 于同一天抵达)

第2天 抵达安曼
酒店早餐 / 道地午餐 / 道地晚餐
(8天5晚的行程是于凌晨出发，并于中午抵达。午餐会在机上享用，并且部分行程
将会改至第7天进行。)

安曼城市游（一）
今天，您将探索安曼的多彩的历史魅力。探访拥有蓝色圆顶，于1989
年为了纪念已故阿卜杜拉二世·本·侯赛因的阿卜杜拉国王清真寺。 
接着，沉浸在彩虹街热闹的气氛中。

杰拉什罗马古城
保存完好的杰拉什是中东罗马省城的最佳典范。

第3天 安曼 - 36公里 - 尼波山 - 10公里 - 马达巴 
- 214公里 - 佩特拉

酒店早餐 / 道地午餐 / 酒店晚餐

尼波山之旅 
根据《圣经》记载，尼波山是摩西辞世之地，因此吸引大批基督教徒参
观。站在这里，您可以远眺死海及耶路撒冷的景色。

马赛克艺术发源地 - 马达巴 
前往马达巴，探索这座以马赛克艺术闻名的千年古城；参观圣乔治教
堂，欣赏世界上最古老的马赛克地图。

第4天 佩特拉 - 107公里 - 瓦迪拉姆
酒店早餐 / 自助式午餐 / 酒店晚餐

佩特拉全日游 
在这座千年玫瑰古城里,穿行狭窄的峡谷通道，接着将会看到卡兹尼(意
即宝库)—一座富有希腊建筑风格，并且从岩石中凿出来的建筑物，据
传也是国王陵墓的所在地。 (含单程高尔夫球车)

吉普车游瓦迪拉姆 
踏入壮观的沙漠—瓦迪拉姆(月亮谷)，并乘坐四轮驱动越野车，探索当
地著名景点，如：阿拉伯劳伦斯历史遗迹，“智慧七柱”和数千英尺的
山地岩层。

第5天 瓦迪拉姆 - 64公里 - 阿卡巴 - 273公里 - 死海
酒店早餐 / 中式午餐 / 酒店晚餐

阿卡巴
在俯瞰红海的港口城市阿卡巴享用午餐，并在前往死海之前沿着原始海
滩漫步。。

第6天 死海
酒店早餐 / - / 海鲜晚餐

死海浮泳奇妙体验
享受休闲的自由时光。

下午，探索世界上最引人入胜的自然奇观—死海。它位于海平面以下
400米，是地球表面的最低之处。除了在身体涂上新鲜的黑色死海泥，
您还可以体验在死海水面上轻松地漂浮的感觉，让皮肤吸收水中丰富的
矿物质。随后，您还可以购买各种死海矿泥制的产品。

第7天 死海 - 60公里 - 安曼 / 
启程回国

酒店早餐 / 亚式午餐 / - 

安曼市区游（二）
参观安曼城堡，欣赏其标志性的大力士神庙并欣赏全景，探索安曼的历
史。此外，还可以参观约旦考古博物馆，该博物馆通过展示数百件历史
藏品讲述约旦文明的故事。

前往阿勒娅王后国际机场启程回国。

第8天 抵达家园
带着甜蜜回忆抵达家园。

备注：以下行程仅供与参考。准确行程将以最后确认的航班时间与住宿为准。观光行程的序列将

会有所更动。

Joy with Dead Sea MudJoy with Dead Sea Mud

JordanJordan
约旦约旦

Saudi ArabiaSaudi Arabia
伊拉克伊拉克

IN

OUT

Jerash
杰拉什



Upgraded Bubble Tent in Wadi RumUpgraded Bubble Tent in Wadi Rum

HIGHLIGHTS 行程亮点

  Citadel, Amman    城堡山，安曼
  Remains of Ancient Roman Empire, Jerash   罗马古城遗址，杰拉什
  Mount Nebo    尼波山摩西纪念堂
  Saint George Church, Madaba    圣乔治教堂，马达巴
  Petra Discovery (Include 1-way Golf Cart Ride)   佩特拉探索 (含单程高尔夫球车)
  Wadi Rum Jeep Tour (2 hours)    瓦迪拉姆吉普车游沙漠(2小时)

 
 Note: ENTRANCES INCLUDED     注释：含入场费

Number of Meals:
Lunch - 6 
Dinner - 5

餐饮数量:
午餐 - 6
晚餐 - 5

MEAL PLAN 餐饮安排

STAY 留宿 LOCATION 地点 HOTEL 酒店 RATED 等级

2Nights 2晚 Amman 安曼 W Amman Hotel 安曼 W 酒店 5* or similar 5* 或同级

1Night 1晚 Petra 佩特拉 Mövenpick Resort Petra 佩特拉瑞享度假村 5* or similar 5* 或同级

1Night 1晚 Wadi Rum 瓦迪拉姆 Sun City Camp (Martian Tent) 太阳城宿营地 （火星人帐篷） Hand-picked Hotel 精选酒店

2Nights 2晚 Dead Sea 死海 Kempinski Hotel Ishtar Dead Sea 伊什塔尔死海凯宾斯基酒店 5* or similar 5* 或同级

ACCOMMODATIONS 住宿

快来聊一聊

Travel Essentials:
Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least 
six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been 
acquired.
Travel Insurance - It’s essential that you take out a comprehensive travel insurance before 
travel.

Terms & Conditions:
1.  Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2.  AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to 

unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force 
majeure.

3.  AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in 
any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make 
corrections as required.

4.  Every person participating in AVSB’s tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be 
held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or 
changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.

5.  For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations.
my/web/terms.php

6.  All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。 

条规:
1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间，蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。
3. 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并

且保留更正的权利。
4. 每位参与蘋果旅遊团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通

延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，蘋果旅遊一概不负责，旅客
需自行负责额外的费用。

5. 详情条规，请参阅单据背页或浏览 https://www.applevacations.my/web/terms.php
6. 以上图片仅供参考，请以实物为准。 

欧美团 - 附加条规:
1. 所有行程以英文讲解为主。若有需要，将提供简单的中文或粤语翻译。
2. 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。(仅限于欧洲及其他国家行程)
3. 三人房均以两张双人床为准，恕不添加折叠式床褥。(仅限于美国行程，唯夏威夷除外)
4. 三人房均以折叠式床褥为准，仅供两位成人及一位小孩 (十二岁以下)。若三位成人入住，则须

订购两间客房并填补差价。(仅限于全南非洲行程，唯肯亚与摩洛哥除外)

Printed Date MAR 2024

For Agent Use Only:

03-2705 8228 
快来聊一聊  LET’S CHATAPPLE VACATIONSAPPLE VACATIONS

West Tours - Additional Terms & Conditions:
1. Tours are conducted in English, with simple translations in Mandarin or Cantonese if 

required.
2. Triple Room - the third person shall be based on a roll-away bed. (Applies to itineraries 

of Europe & Other Countries)
3. Triple Room is based on two double beds. (Applies to America itineraries, except 

Hawaii)
4. Triple Room only allows 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for the child. For 

3 adults, two rooms will be required, with one person paying the Single Supplement. 
(Applies to South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)

 Note: ENTRANCES INCLUDED 注释：所有酒店每日供应热早餐

MansafMansaf

Jerash Roman RuinsJerash Roman Ruins

酒店大厅均提供免费无线网络。(客房网络服务则因酒店而异)* Complimentary Wi-Fi services on hotel lobby. (In-room Wi-Fi subject to hotel availability.) 

World’s Oldest Map at World’s Oldest Map at 
Saint George ChurchSaint George Church

蘋果旅遊独家 
Apple Exclusive One-of-a-kind experiences that you can only find in Apple 

Vacations 您与蘋果旅遊独一无二的体验 
• The National Dish of Jordan - Mansaf (made of 
 lamb cooked in a sauce of fermented dried yogurt 
 and served with rice) 
• Zarb (An ancient technique of preparing food in 
 underground pits)
• Seafood Meal

Note: Specific restaurants mentioned will be replaced, if closed 
for private functions.

• 约旦“国菜”- 曼萨夫 （优格羊肉抓饭拼盘）
• Zarb （在地下坑里的传统烹饪佳肴）
• 海鲜餐 

注释：如以上特定餐馆因私人活动关闭将 以其他餐馆替代。


